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Abstract (en)
The invention proposes a threshold 1 consisting of metal, in particular light metal, for frames of sliding or lifting/sliding windows and doors or the
like, which threshold has a running rail 10 which exibits a guide web 6 for the grooved rollers 8 of sash-side/leaf-side carriages 9. The fundamental
feature here is that a guide web 6 is directly formed fixedly or integrally - that is to say with material connection - on the upper side of the threshold
1, that said guide web 6 exhibits, over its entire length to the upper side of the threshold 1, undercuts 15 and 16 and that a running-rail hollow profile
21, provided on its underside with a longitudinal gap 20 and bearing a guide web 7 on its upper side, may, if required, be latched directly to the
undercuts 15 and 16 on the guide web 6 of the threshold 1. <IMAGE>

Abstract (de)
Es ist eine Bodenschwelle 1 aus Metall, insbesondere Leichtmetall, für Blendrahmen von Schiebe- oder Hebe-Schiebefenstern und -türen od.
dgl. vorgeschlagen, die eine einen Führungssteg 6 für die gerillten Laufrollen 8 von flügelseitigen Laufwagen 9 aufweisende Laufschiene 10 hat.
Wesentlich ist hierbei, daß ein Führungssteg 6 unmittelbar fest bzw. einstückig - also materialeinheitlich - an die Oberseite der Bodenschwelle 1
angeformt ist, daß dieser Führungssteg 6 über seine gesamte Länge hinweg zur Oberseite der Bodenschwelle 1 hin Hinterschneidungen 15 und 16
aufweist, und daß ein an seiner Unterseite mit einem Längsspalt 20 ausgestattetes sowie oberseitig einen Führungssteg 7 tragendes Laufschienen-
Hohlprofil 21 bedarfsweise unmittelbar mit den Hinterschneidungen 15 und 16 am Führungssteg 6 der Bodenschwelle 1 verrastbar ist. <IMAGE>
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